
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 13. september 2023

Afbud: Lars, Henning

Online deltagere: Ingen

1.  Idéaften og det videre forløb

God aften med mange gode og brugbare input. Nogle af forslagene kan gennemføres umiddelbart 
mens andre kræver forberedelse og økonomi. Der er kommet en henvendelse til bestyrelsen med 
ønske om flere lignende møder i fremtiden, herunder er møde målrettet fastholdelse og 
rekruttering. Idéudvalget, udvidet til at omfatte Stig, Erik, Knud, Bjarne og Diana, afholder den 4/10 
kl. 13.00 et møde, hvor det fastlægges hvilke forslag, der umiddelbart skal iværksættes.
Den 1/11 kl. 14-19 afholdes der en strategidag med deltagelse af bestyrelsen, herre-, dame-, og 
seniorsection, begynderudvalg, rekrutteringsudvalg, turneringsudvalg, elite- og juniorudvalg. Målet 
er at fremlægge en færdig plan over tiltag og klubbens udvikling.

2.  Orientering fra kontoret

Stig oplyste, at kontoret er begyndt at kigge frem mod 2024, og at vi får en del henvendelse fra 
personer, der overvejer at skifte til vores klub, herunder sponsorer, der viser interesse for 
Skanderborg Golfklub.
Medlemstallene ser fine ud i forhold til budget.

3. Regnskab pr. 31.7.23

De foreløbige tal siger, at der naturligt nok var et fald i greenfee indtægter i juli/august på grund af 
det dårlige vejr. På næste møde foreligger kvartalsregnskabet, som mere nøjagtigt vil vise, om vi 
skal kigge på ændringer i budgettet for næste år.
Bestyrelsen vedtog, at greenfee for næste år vil være kr. 400,- alle dage (nu 350,- hverdage/400,- 
weekend)
Vi beholder aftalen med Golfhæftet, som muliggør billigere greenfee for indehavere af et sådant. 
Det skal senere drøftes, om vi ønsker at udvide til + versionen.

4. Emner til fondsansøgninger

- Mere hegn omkring drivingrange
- Reparation af overflade/græs
- Lys på parkeringsplads
- Kurser/kompetenceløft til ledere af smuksakker/børn

5. Udvalgene

Begynderudvalget/fastholdelsesudvalg

Der er et ønske om sammenlægning af fastholdelsesudvalget og begynderudvalget. Dette skal 
drøftes i udvalgene. Bestyrelsen finder som udgangspunkt en sammenlægning relevant og vil 
bakke en sådan beslutning op.

Der er udsendt 140 invitationer til ”gensynsgolf” den 24. september.
Der er planer om at opstarte vintergolf for begyndere. Forslaget er at starter en halv time før den 
ordinære vintergolf, hvilket kan lade sig gøre, fordi der spilles med gunstart.



Udvalget har udsendt spørgeskemaer til tidligere medlemmer, som har meldt sig ud. Der er ikke 
tale om ret mange, men de gennemgående årsager er økonomi og manglende medspillere.

Juniorudvalget:

Intet nyt

Turneringsudvalget:

Møde sidste uge. Der er problemer med at finde en sponsor til Mortensmatchen, men det 
forventes løst.

Husudvalget:

Der er indkaldt til opfriskning af klubhusets omgivelser. Udvalget skal udvides, idet Michael er 
alene om at planlægge – og desværre også sommetider udføre – opgaverne. Diana meldte sig 
som medlem af udvalget.

Smuksakkerne:

Er ved at afslutte en god sæson. Der er 12 medlemmer og nogle af dem spiller allerede på par-3 
banen!

Baneudvalget:

Intet nyt. Det blev ønsket, at referater fra udvalget for fremtiden bliver lagt på hjemmesiden, 
subsidiært at referater helt fjernes derfra.

Rekrutteringsudvalget:

Udvalget var repræsenteret på den nyligt afholdte seniormesse, hvor der var mange besøgende.

Sponsorudvalget:

Intet nyt

Eliteudvalget:

Der er styr på afdelingen. Der spilles snart finale i veteran og superveteran (regionsgolf) med 
deltagelse af Skanderborg Golfklub.

Fondsudvalget:

Det undersøges, om man kan få tilskud til kompetenceudvikling af ledere i forhold til børn

6. Næste møder

15/10 kl. 17.00

22/11 kl. 17.00

13/12 kl. 17.00


